
محمود مطلق زاده: 
باید از نام و اعتبار 
ملوان دفاع کنیم

محمود مطلق زاده هافبک ملوان 
درباره ناراحتی و نگرانی هواداران 
ایــن تیــم بابــت قعرنشــینی ایــن 
تیــم در جــدول رده بنــدی لیــگ 
برتــر توضیــح داد: »بــه هــر حــال 
آنهــا حق دارند که ناراحت باشــند 
ولــی معمــولاً وقتــی یــک تیــم تازه 
بــه لیــگ برتــر می آیــد در همــان 
ســال اول با شــرایط نسبتاً سختی 
مواجه می شود. ملوان هم چنین 
وضعیتــی دارد و مــا بایــد امســال 
سختی بکشیم تا بتوانیم در لیگ 

برتــر بمانیم.«
هافبــک ملــوان دربــاره بــازی 
لیس  ســپو پر بــل  مقا تیمــش 
می گویــد: »پرســپولیس در ایــن 
چنــد ســال قــدرت اول فوتبــال 
ایران بوده اســت و در حال حاضر 
شــرایط خوبی دارد. اینکه در این 
بــازی نتیجــه بگیریــم بســتگی بــه 
تــاش و عملکــرد خودمــان دارد. 
مــا بایــد از نــام و اعتبــار ملــوان در 
ایــن بازی دفــاع کنیــم و امیدوارم 

نتیجــه لازم را بگیریــم.«

محمد رجائیان: به 
زمان نیاز داشتیم تا 

نتیجه بگیریم
مــل  مدیرعا ن  ئیــا رجا محمــد 
لومینیــوم اراک دربــاره بــازی  آ
ن  کرمــا مــس  بــل  مقا تیمــش 
توضیح داد: »خوشــحال هستیم 
کــه توانســتیم این بــرد را به مردم 
اســتان مرکزی و شــهر اراک هدیه 
کنیــم؛ از روز اول بارهــا اعــام 
کردیــم تغییــرات زیــادی در تیــم 
مــا بــه وجــود آمــده و نیاز بــه زمان 
داریــم کــه خدا را شــکر کــم کم به 
شــرایط مدنظرمــان می رســیم.«
د: »امســال لیــگ  مــه دا دا و ا ا
فشــرده ای پیــش رو داریــم، چراکــه 
بعضــاً تیم هــای بازنــده مســتحق 
باخت نیســتند و روی یک اشــتباه یا 
یــک فرصت نتایج عوض می شــود. 
همانطور که در بازی مس رفسنجان 
مقابــل پرســپولیس و دیــدار نفــت 
مسجدســلیمان بــا تراکتــور دیدیــم 
نتایــج نزدیکــی رقــم خــورد و ایــن 
نشــان می دهــد همــه تیم هــا خوب 
هســتند و ســرمایه گذاری مناســبی 
انجــام داده انــد.« او دربــاره شــرایط 
یــن فصــل توضیــح  تیمــش در ا
داد: »وقتــی تیــم نتیجــه نمی گیــرد، 
فشــار بــه مدیــران وارد می شــود، 
چراکــه ســرمایه گذاری های انجــام 
شــده بایــد بــه مســیرش که شــادی 
مــردم اســت، ختــم شــود و مــا هــم 
تمــام تــاش خــود را بــرای ایــن مهم 

می کنیــم.«

نوازی: سعی 
می کنیم مقابل 

استقلال نمایش 
خوبی داشته باشیم

محمــد نــوازی مربــی آلومینیــوم 
اراک دربــاره  وضعیــت تیمــش 
پیش از بازی با استقال می گوید: 
»خــدا را شــکر تیــم مــا وضعیــت 
خوبــی دارد و بچه هــا در بــازی 
بــا مــس کرمــان نمایــش خوبــی 
داشــتند. خوشــبختانه توانســتیم 
ســه امتیــاز مهــم را بگیریــم و 
بــا ایــن بــرد روحیه بخــش حــالا 
آمــاده بــازی بــا اســتقال هســتیم 
تــا بتوانیــم شایســتگی مان را در 
ایــن بــازی هــم نشــان دهیــم.«  او 
بــا بیــان اینکــه آنهــا کار ســختی 
مقابل اســتقال در پیش خواهند 
داشــت، توضیــح داد: »اســتقال 
تیــم خوبی اســت و فصل گذشــته 
هم به قهرمانی رســید. با این حال 
ما ســعی می کنیــم فوتبال خوبی را 
بــه نمایش بگذاریم و دنبال امتیاز 
گرفتــن هســتیم. هــر چنــد حضور 
هــواداران در ورزشــگاه می توانــد 
بازی هــا را جذاب کند، ولی طبیعتاً 
غیبــت هواداران اســتقال در این 
بــازی می تواند به ســود ما باشــد.«

 zمصاحبه

اکبر ایمانی

به بازی با پرسپولیس نمی رسد

ایمانی هافبک ملوان در هفته های اخیر در تیمش غایب بوده اســت. این 
ســؤال وجود داشــت که آیا او به بازی این هفته مقابل پرســپولیس و ملوان 
می رســد یــا نه. بررســی ها حاکی از آن اســت کــه این بازیکــن امکان حضور 
مقابل سرخپوشان را ندارد. مصدومیت او به دلیل کشیدگی عضله است. 
از آنجــا کــه ایمانــی ســابقه حضــور در تراکتــور را دارد و بســیاری از بازیکنان 

ملوان جوان هســتند، می توانســت به زارع کمک کند.

مسعود عبدی:

تا صعود به لیگ برتر از کمالوند حمایت می کنم

عبــدی مالــک خیبــر خرم آباد دربــاره گمانه زنی مبنی بر تغییر ســرمربی این 
تیم می گوید: »دلایل تغییرات گذشته را به رسم امانتداری نخواهم گفت، 
ولــی بــه شــما و هــواداران ایــن حــق را می دهم. چــون طی دو ســال قبل این 
شــرایط را دیده  ایــد، شــاید فکر می کنیــد که من عادت این مدلــی دارم، اما 
قطــع بــه یقین از فراز کمالوند هر نتیجــه ای صورت بگیرد حمایت می کنم. 
حتــی اگــر فرایند صعود چند ســال هم طول بکشــد پــای کمالوند می مانم.

محمود فکری

شکست تحقیر آمیز مقابل شمس آذر

تیم فوتبال سایپا روز گذشته در قالب هفته نهم لیگ آزادگان به مصاف 
شــمس آذر قزوین تیم صدرنشــین مســابقات رفت.  مســابقه ای که در 
پایــان  بــا نتیجــه 4 بــر صفــر بــه ســود شــاگردان دقیقــی بــه پایان رســید.  
نتیجــه ای کــه از ســایپا بعیــد بــه نظر می رســید، حــالا باید دیــد باتوجه به 
نتایــج هفته هــای اخیــر نارنجی پوشــان آیــا تغییراتــی را پیرامــون نیمکت 

ایــن تیــم شــاهد خواهیم بود یــا خیر؟
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 zنقل قول

 ایــوب بهتاج مدیرعامل تراکتور درباره 
شــرایط لیگ توضیح داد: »هر 16 تیم 
بــرای قهرمانــی بســته شــده اند. مگــر 
می شــود از تیمــی بپرســی که دوســت 

داریــد قهرمــان شــوید و بگوینــد نه. 
همــه تــاش می کنند و بــرای قهرمانی 
بســیج شــده اند. تراکتــور هــم ایــن 

گونــه اســت. 
همیــن نفــت کــه چنــد هفتــه خــوب 
نتیجــه نگرفته بود، 8 امتیاز در جدول 
دارد. همه برای کســب بهترین نتیجه 
آمده انــد و در لیــگ بهتریــن نتیجــه، 
قهرمانــی اســت. هــر کــس نســبت به 

تــوان خــودش تــاش می کنــد و هیــچ 
تیمــی را نمی توانیــد پیــدا کنیــد کــه 
بگویــد مــا بــرای دورهمــی آمــده ایم.«

 او دربــاره رقــم قــرارداد بازیکنانشــان 
مــی گویــد: »مــا جــزو 7-8 تیــم دوم 
لیــگ در زمینــه هزینــه در ایــن فصــل 
هســتیم. ایــن را مــن از هیــأت رئیســه 
اســتعام گرفتــه و می گویــم. هیــچ 
ابایــی از گفتــن هزینه هــا نداریم چون 
از بیت المــال خــرج نمی شــود و بــا نظر 
هیــأت مدیــره و از جیــب یک شــخص 
هزینه هــا را پرداخت می کنیم. ما نه از 
دولــت پول گرفتیــم و نه از بیت المال؛ 

بــه همین دلیل شــفاف در مــورد ارقام 
قــرارداد صحبــت می کنیــم.«

 مدیرعامــل تراکتــور دربــاره شــرایط 
ضیــح  تو ر  کتــو ترا ری  فزا ســخت ا
می دهــد: »روز بــه روز بایــد از نظــر 
ســخت افزاری پیشــرفت کنیــم. الان 
بحــث هتلینــگ را در اختیــار داریــم. 
سالن بدنسازی و رستوران را در همین 
باشــگاه داریــم. در مــورد زمین هــای 
تمریــن هــم کــه مشــخص اســت و 
صحبــت نمی کنــم. یکــی از همیــن 
تیم هــای بــزرگ، بــه دنبــال قــراردادی 
بود که برای خود زمین تمرین داشــته 

باشــد. مــا بایــد ســخت افزار و برنامــه 
قدرتمنــد را در همــه رده هــای ســنی 

داشــته باشــیم.
 بهتــاج دربــاره شــرایط تیمــش در نقل 
و انتقــالات می گوید: »پیش از شــروع 
فصــل بــرای اینکــه مشــکلی در ثبــت 
قراردادها نداشــته باشــیم، با مواردی 
کــه بــود تســویه انجــام شــد و اینــک 
پنجــره بــاز اســت و بدهــی خاصــی 
کــه باعــث بســته شــدن پنجــره شــود، 
نداریــم. البتــه در گــذر زمــان طبیعــی 
اســت کــه مــوارد مالــی باشــد ولــی 

مشــکل خاصــی نیســت.«

ایوب بهتاج: همه دوست دارند قهرمان شوند

تیم اســتقال ماثانــی برای این بازی 
مهــم کــه میزبــان هــم بودنــد یــک 
مشــکل بزرگ داشــت و آن هم زمین 
بــازی و ورزشــگاه بــرای میزبانــی بود. 
نــی  شــکش در ماثا ن ا گردا شــا
نمی توانســتند از تیــم دریــا بابــل 
میزبانــی کننــد چــون ورزشــگاه آنجــا 
نــور نــدارد و بــازی بدون نــور هم قابل 

برگــزاری نبــود.
 بــه همیــن دلیــل بــه اهــواز آمدنــد تا 
در آنجــا مقابــل دریــا بابــل بــه میدان 

برونــد.
 در اهواز زمین تختی زیر کشت رفت 

و حتی تیر دروازه ها برداشــته شــد تا 
این زمین کامل بازسازی شود. زمین 
نفــت اهواز هم چنین  شــرایطی دارد 

و در حال بازســازی است. 
یــن اســاس، تیــم اســتقال  بــر ا
ماثانــی از باشــگاه فــولاد خوزســتان 
درخواســت داشــت تــا زمیــن فــولاد 
آره نــا را در اختیارشــان بگــذارد امــا 
به دلیــل اینکــه تیــم جوانــان فــولاد با 
نســاجی بازی داشــت این امکان هم 

فراهــم نشــد.
یــن وضعیــت، فقــط زمیــن  ا بــا   
نــد کــه در  قــی ما ز با غدیــر اهــوا
اختیــار اســتقال خوزســتان اســت. 
درخواســت تیــم ماثانــی بــرای بازی 
در غدیــر، واکنــش تنــد مســئولان 
اســتقال خوزســتان را به دنبــال 

داشــت. کیــوان بابــادی مدیرعامــل 
باشــگاه آبــی اهــوازی وقتــی متوجــه 
شــد اســتقال ماثانــی قصــد دارد 
در زمیــن غدیــر بــه میــدان بــرود، 
اعتــراض و مخالفــت کــرد و گفــت 
اجــازه نمی دهیــم ایــن اتفــاق بیفتــد. 
بابــادی وقتی متوجه شــد فقط زمین 
غدیــر بــرای شــاگردان اشــکش باقی 
مانده درخواســت پول کرد و گفت به 
ازای هــر بــازی کــه اســتقال ماثانــی 
در غدیــر برگــزار می کنــد بایــد پــول 

پرداخــت شــود.
از آنجــا کــه اســتقال ماثانــی هــم 
بــا مشــکات مالــی زیــادی دســت و 
پنجــه نــرم می کند، ابراهیم اشــکش 
ســرمربی ایــن تیــم در جــواب بابادی 
گفــت: »ورزشــگاه غدیــر اهــواز یــک 

ورزشــگاه ملــی اســت و همــه بایــد 
بتواننــد از آن اســتفاده کننــد.« 

امــا مدیرعامــل باشــگاه اســتقال 
خوزســتان زیــر بار نرفــت و اعام کرد 
بــرای آنجــا هزینــه کــرده و اســتقال 
ماثانــی بایــد ایــن هزینه هــا از جمله 
پــول بــرای آمبولانس و غیره را بدهد. 
بــه هــر حــال بحث هــای بابــادی و 
اشــکش در برنامــه رادیویــی راه 
بــه جایــی نبــرد و مشــخص نشــد 
کدامیــک بالاخــره بــه هــدف خــود 
می رســد. همیــن مســأله هــم باعــث 
شــد حتی تا ۲ ســاعت قبل از شــروع 
بــازی، تکلیــف میزبانــی اســتقال 
ماثانــی از تیــم دریــا بابــل مشــخص 
یــت وســاطت  نباشــد کــه در نها
 هیــأت فوتبــال اســتان خوزســتان 

به این غائله پایان داد. 
یــن ترتیــب پــس از دعــوا و  بــه ا
درگیری هــای زیاد، اســتقال ماثانی 
در ورزشــگاه غدیــر اهــواز مقابل دریا 
بابــل بــه میــدان رفــت و توانســت بــه 
یــک پیــروزی ارزشــمند دســت پیــدا 
کنــد. بــا ایــن اتفــاق، بــازی اســتقال 
خوزســتان و پــارس جنوبــی جــم هــم 
قــرار اســت امــروز ســاعت 16:۳۰ در 

همیــن ورزشــگاه برگــزار شــود.
 حــالا بایــد دیــد بقیــه بازی هــای 
اســتقال ماثانــی بــه چــه شــکل 
خواهــد بــود و آیــا آنهــا بــاز هــم در 
ورزشــگاه غدیــر از حریفــان خــود 
پذیرایــی خواهنــد کرد یــا اینکه فقط 
همین یک بار بود و باید فکر دیگری 

. کننــد

این استقلال اجازه نمی داد آن استقلال در اهواز بازی کند

دعوای عجیب بر سرِ  زمین غدیر
اســتقلال ملاثانی که این فصل خیلی خوب نتیجه گرفته و جزو مدعیان صعود اســت، با مشــکلات عجیبی مواجه شــده. آبی های ملاثانی انتظار کمک از مســئولان اســتان داشــتند اما این اتفاق نیفتاد. به همین دلیل 
ابراهیــم اشــکش از ســرمربیگری تیــم اســتعفا داد و بازیکنــان اعتصــاب کردنــد تــا بلکــه مســئولان به خود بیاینــد و کاری از پیش ببرند. اگرچــه این اتفاقات هنوز راه به جایــی نبرده اما توجه خیلی ها را بــه خود جلب کرده. 
بــه هــر حــال اســتقلال ملاثانــی در هفتــه گذشــته تمریــن نداشــت و خیلی هــا تصــور می کردند در بــازی مقابل تیم دریا بابل بــه میدان نمی روند. البتــه قصد اعضای تیم هم همین بــود اما رتبه اســتقلال ملاثانی در جدول 

رده بنــدی و اینکــه شــانس بالایــی بــرای رســیدن به صــدر و صعود دارند، باعث شــد نظر خود را تغییر دهند و بــه میدان بروند.  پس از دعوا و 
درگیری های زیاد، 

استقلال ملاثانی 
در ورزشگاه غدیر 
اهواز مقابل دریا 

بابل به میدان رفت 
و توانست به یک 
پیروزی ارزشمند 

دست پیدا کند. با 
این اتفاق، بازی 

استقلال خوزستان 
و پارس جنوبی جم 

هم قرار است در این 
ورزشگاه برگزار شود

شیوا شیرمردی
خبرنگار


